
Zápis OORM Brno-venkov ze dne 27.6.2022 

 

Odborná rada proběhla on-line za účasti: Petr Pejřil, Milan Weis, Jana Dolníčková, 

Marie Ryšavá, Pavel Domes 

 

Omluveni: Patricie Petrová, Jitka Flodrová 

 

Program: 1. informace z vyšších orgánů a zhodnocení okresních kol 

                  2. návrh rozdělení dotací MTZ a VA 

                  3. příprava OZ ZPV Kuřimské Jestřabí 

                  4. závěr 

 

Petr Pejřil přivítal členy na druhé poradě roku 2022. 

Okresní kola proběhla dle názoru přítomných v pořádku. Menší účast na 60 metrů překážek, 

nebyla naplněna místa pro postup na KK konané 7.srpna 2022 na stadionu VUT v Brně. 

Postupující na KK Plamen a dorost ve Znojmě - SDH Lelekovice a v jednotlivcích dle výsledků. 

 

OORM projednala požadavky jednotlivých SDH na dotace MTZ a VA. Po diskuzi a následných 

návrzích jednotlivých členů OORM byl vytvořen návrh (viz tabulka), který byl doporučen na 

schválení VV OSH Brno-venkov. 

 

Dalším bodem je příprava OZ ZPV. Závod proběhne v Kuřimském Jestřabí. Vzhledem 

k úpravám směrnic je ZPV v letošním roce nepovinnou disciplínou. Z tohoto důvodu rada 

navrhuje, aby nájezd družstev probíhal dle předchozích ročníků a na závěr proběhlo 

vyhodnocení všech družstev. Toto bude projednáno na VV OSH v září.  

 

Závěrem patří dík všem, kteří se aktivně podíleli na přípravách okresních kol, hlavně pak 

členům SDH Přísnotice a SDH Hrušovany u Brna, kde se okresní kola všech kategorií konala. 

Děkuji i postupujícím z těchto kol za vzornou reprezentaci 

 

 

                                                                                                                                   Zapsal: Petr Pejřil 


